
          

SCHRIFTELIJKE VRAAG 
Indiener: Arnold Kion & Rudi vd Esschert, GemeenteBelangen

Datum indiening vraag: 2 februari 2021

Datum verzending antwoord:

Formulering: In Tubantia van maandag 1 februari 2021 staat een artikel met als titel ‘Nieuwe 
provinciale taxi neemt ZOOV-ritten over’. Dit artikel heeft Gemeentebelangen Berkelland 
onaangenaam verrast. Op 2 dec 2020 hadden wij al vragen gesteld over het rolstoeltoegankelijk 
busvervoer. De antwoorden waren dat ZOOV gegarandeerd dit vervoer zou blijven verzorgen.

De fractie van Gemeentebelangen heeft n.a.v. dit artikel de volgende vragen:
 
Vraag: Is het College op de hoogte van de inhoud van het artikel?

Antwoord: 

ZOOV heeft zich na een lange voorbereidingsperiode opgewerkt tot een regionaal 
vervoerder met een groot dekkingsgebied en heeft de potentie om verder uit te groeien 
waarbij ook ‘nog’ bestaande witte vlekken (kunnen) worden opgelost.

Vraag: Creëert de provincie nieuwe witte vlekken met de organisatie van een 
taxidienst met vaste haltes? 

Antwoord:

Vraag: Hoe denkt de provincie deze witte vlekken toch van openbaar vervoer te 
voorzien?

Antwoord:

Vraag: Mocht de provincie het plan doorzetten, wat betekent dat voor een organisatie 
als ZOOV? Heeft men nog levensvatbaarheid.

Antwoord:

Vraag: Wat zijn de consequenties voor de inwoners die afhankelijk zijn van ZOOV?

Antwoord:

Vraag: Vervoer moet voor iedereen toegankelijk en gemakkelijk bereikbaar zijn. Hoe 
wil men deze ontwikkelingen stroomlijnen zodat inwoners (gebruikers van vervoer) 
geen verschillende telefoonnummers moeten gebruiken?

Antwoord:
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Toelichting:
Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. 
Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie. 
Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel aanmaken. Het 
antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 


